
 

 

Ηράκλειο, 1-4-2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους κ. κ. Υπουργούς Οικονομικών, Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

Θέμα: Επιδότηση καυσίμων για τα τουριστικά λεωφορεία 

 

Σε επιστολή της η Ομοσπονδία Ελληνικών Συνδέσμων Τουριστικών και 

Ταξιδιωτικών Γραφείων (FedHATTA)  αναφέρει ότι ανακοινώθηκαν τα μέτρα 

στήριξης της Πολιτείας για τα νοικοκυριά και τις επιχειρήσεις, προς αντιστάθμιση της 

γενικότερης ακρίβειας και των κατακόρυφων ανατιμήσεων στα καύσιμα και στην 

ενέργεια, και η μόνη επαγγελματική ομάδα που ελήφθη υπόψη και πάλι στους 

σχετικούς υπολογισμούς ήταν τα ΤΑΞΙ. 

 

Για μία ακόμη φορά, ο κλάδος των τουριστικών γραφείων και των τουριστικών 

λεωφορείων απαξιώνεται πλήρως από την ελληνική Πολιτεία, ενώ γνωρίζετε καλά ότι 

τα τουριστικά γραφεία προσπαθούν ακόμη να βγουν από την κρίσιμη κατάσταση 

στην οποία τα έχουν φέρει τα δύο χρόνια χωρίς έργο της πανδημίας, καθώς και ότι το 

κυρίαρχο κόστος τους είναι οι μεταφορές γενικά και κυρίως αυτό των τουριστικών 

λεωφορείων.  

Δεδομένου ότι τα τουριστικά γραφεία, στην οικονομική κατάσταση που βρίσκονται 

αυτή τη στιγμή, πριν την έναρξη της τουριστικής περιόδου την οποία προσπαθούν με 

δυσκολίες να οργανώσουν, δεν είναι σε θέση να απορροφήσουν τις υπερβολικές 

αυξήσεις στα καύσιμα και στην ενέργεια.  

Ερωτάσθε κ. κ. Υπουργοί:  

Θα συμπεριληφθεί άμεσα και ο κλάδος των τουριστικών γραφείων και των 

τουριστικών λεωφορείων στον σχεδιασμό των μέτρων στήριξης κατά της 

ανεξέλεγκτης αύξησης των τιμών και να προστατευθεί από το συγκεκριμένο 

πρόβλημα, όπως το δικαιούται; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 
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